
Datum     
aan-levering

Bron Onderwerp Soort Tekst:  Portefeuillehou
der NIEUW

Status

7-11-2023 Begrotingsraad Raadsvoorstel 
Begroting 2024

Toezegging Wethouder De Deugd zegt toe een raadsmemo op te stellen over het aanbod 'Samen Verder' (N.a.v. vragen SGP over 
relatieloket)

M. de Deugd In uitvoering

7-11-2023 Begrotingsraad Welkom nieuwe 
inwoners in 
samenwerrking 
met verenigingen

Motie Overwegende dat: het voor nieuwe inwoners in Alblasserdam lastig kan zijn een sociaal leven op te bouwen, en dat het 
lidmaatschap van een vereniging hier een goede bijdrage aan kan leveren, dat verenigingen extra ondersteuning verdienen om 
zich voor te bereiden op 2025-2026, dat dit is geregeld voor andere maatschappelijke partners, dat verenegingen op de lange 
termijn meer gebaat zijn bij meer leden, dan met incidentele inkomsten. Verzoekt het college om: nieuwe inwoners een warm 
welkom te bieden door in samenwerking met lokale verenigingen een half jaar gratis litmaatschap, ter waarde van maximaal € 
75 naar keuze aan te bieden. Een mavximum budget voor deze maatregel aan te houden van € 20.000, waarbij aan de 
aanvragers wordt aangegeven dat er een maxumun budget is. Na een jaar evalueren. Dekking hiervoor te vinden: binnen de 
brede SPUK/GALA regeling (gezond leven akkoord). of vanuit de post waarderingssubsidies, of vanuit de incidentiele 
subsidiepost van € 200.000. De raad uiteindelijk einde Q1 2024 een uitgewerkt voorstel te doen.

M. de Deugd In uitvoering

31-10-2023 Gecomb.cie Raadsmemo 
aanpak 
jaarwisseling 2023-
2024

Toezegging Burgemeester Boersma zegt toe na te vragen of er bij de betrokken asielzoekers een wens bestaat voor een vuurwekvrije zone. J.W. Boersma Afgehandeld. Er is navraag gedaan bij de 
locatieleiding. Zij hebben bij de 

bewoners gepeild of er behoefte was 
aan een vuurwerkvrije zone. Dit was niet 

het geval. Het college heeft op 14 31-10-2023 Gecomb.cie Raadsinformatieb
rief Wipmolen-

Toezegging Wethouder De Gier zegt toe op korte termijn terug te komen op de parkeermogelijkheden, waarbij hij de scoop van 100 meter 
zal verbreden en aan zal geven wat alternatieve mogelijkheden zijn.

F.C. de Gier Afgehandeld. Op 14 november is 
hierover een raadsmemo gestuurd.

31-10-2023 Gecomb.cie Raadsvoorstel Fris 
Facilitair BV door 
de GR Sociaal

Toezegging Wethouder De Deugd zegt toe de financiële en sociale rapportage van de bv FrisFacilitair ter info naar de raad door te sturen. M. de Deugd Is opgevraagd bij de SDD. 

3-10-2023 Raad Raadsvoorstel 
Bouwstenennotiti
e DG&J en MJP-
ambities DG&J

Amendement In te stemmen met de gewijzigde conceptbrief conform amendement CDA aan de Dienst Gezondheid en Jeugd over de 
regionale ambities en prioriteiten van de Dienst Gezondheid en Jeugd voor de periode 2023-2027. Bij conclusie nieuwe bullet. 
Gemeenten en DG&J zetten in op terugdringen van de dalende vaccinatiegraad in de Drechtsteden. Op pagina twee toevoegen 
aan De signalen waar wij als gemeenteraad speciaal aandacht voor vragen  is de mentale gezondheid van jongeren, het 
huisartsentekort, kostenbeheersing in de regionale zorgmarkt jeugd en het kwalitatief , financieel begeleiden van het 
toekomstscenario Kind en Gezinsbescherming en de dalende vaccinatiegraad In Alblasserdam welke momenteel een van de 
laagste in de regio is.                                                                                                         En aan het stuk waarin de vaccinatiegraad wordt 

J.R. Pardo Afgehandeld 03-10-2023. Raadsvoorstel 
is aangepast dmv amendement en de 
aangepaste brief is verzonden aan de 

DG&J. 

Lijst aangenomen moties en gedane toezeggingen



3-10-2023 Raad Motie vreemd 
aan de orde van 
de dag

Motie Constaterende;
•Dat het opkomstpercentage bij de verkiezingen een neerwaartse lijn vertoont;
•Dat dit actie vereist van gemeenteraad en college om de politiek dichter bij onze inwoners te brengen;
•Dat er reeds voorstellen zijn gedaan maar deze tot op heden nog niet zijn gerealiseerd;
•Dat er in aanloop naar de diverse verkiezingen door (jonge) inwoners in de rederij is geïnformeerd naar informatie over de 
partijen terwijl deze informatie niet beschikbaar was.                                                                                              Overwegende;
•Dat we de wil hebben uitgesproken de kloof tussen inwoners en overheid te verkleinen;
•Dat elke gelegenheid om de burger goed te informeren moet worden aangegrepen;
•Dat de kosten van informatievoorziening in de Rederij laag zal zijn;
•Dat er tweede kamer verkiezingen worden gehouden op 22 november 2023.                                                               Verzoekt het 
college;
•Een zuil/literatuurkast/tafel te realiseren waar de politieke partijen informatie kunnen verzorgen over de partij en haar 
standpunten. Deze op een herkenbare en zichtbare plek te plaatsen in de hal op de begane grond van de Rederij;
•Een ‘wie is wie in de raad’ bord te plaatsen. Deze ook een herkenbare en zichtbare plek te geven in de hal op de begane 
grond van de Rederij

M. de Deugd In overleg met de griffie en de 
progammacoodinator De Rederij. In 

uitvoering. 

19-9-2023 Cie B en Sl Rib 
beantwoording 
raadsvragen PvdA 
over fraude-
artikel in 
verordening 
BW&O

Toezegging Vanuit de PvdA stelt Wim van Krimpen enkele kritische vragen over met name artikel 7.2 van de verordening. Hij wil geen 
situatie zoals bij de kinderopvang affaire. De commissie sluit zich hierbij aan. Portefeuillehouder De Deugd geeft aan deze zaak 
aangekaart te hebben in de regio. Zij heeft hierover vandaag een brief ontvangen met uitleg en zegt toe met aanvullende 
informatie naar de raad toe te komen. Een ingewikkelde materie waar we scherp op moeten blijven. 

M. de Deugd  

19-9-2023 Cie GG Aanvullend 
krediet zwembad 
Blokweer

Toezegging De raad zal geïnformeerd worden over de rol van de gemeente en van de BSSA. Waarbij nadere informatie gegeven zal worden 
over de exploitatie en het technische beheer van het zwembad. Begin 2024 is er meer informatie te verwachten over het 
juridische proces.

F.C. de Gier Extra krediet is door de raad versterkt. 
Afgehandeld

19-9-2023 Cie GG Hogere 
grenswaarden 
geluid Zuidelijk 
havengebied

Toezegging Informeren over een onderzoek naar bereikbaarheid dat begin 2024 te verwachten is. Onderbouwing van de derde parkeer 
laag op de parkeergarage en de verslaglegging/ participatietraject dat heeft plaatsgevonden ten aanzien van dit project. 

F.C. de Gier In Q1 zal dit worden gepresenteerd. 

19-9-2023 Cie GG Rondvraag Toezegging D66 fractie vraagt naar de werkzaamheden bij de helling/grote beer en de signalering van de brug. M. Japenga Afgehandeld Een beantwoording is 
opgenomen in de raadsmemo van begin 

week 45-2023.

19-9-2023 Cie GG Rondvraag Toezegging SGP fractie wil bijgepraat worden over het PFAS dossier en de flexwoningen. M. Japenga, M. 
de Deugd

Er zijn verschillende raadsinformatie 
brieven aan de Raad verzonden, omtrent 
het dossier PFAS. Eind november ligt er 
een raadsinformatiebrief in het College 
omtrent flexwonen. De nieuwsbrieven 

naar de omwonenden gaan ook naar de 
raad. 

19-9-2023 Cie GG Rondvraag Toezegging CDA fractie vraagt om stand van zaken rondom de bushaltes en dan met name aan de Plantageweg M. Japenga Afgehandeld  Een beantwoording is 
opgenomen in het weekbericht van 

week 39.
19-9-2023 Cie GG Rondvraag Toezegging CDA fractie vraagt naar de beperkende maatregelen om toerisme tegen te gaan op de dijk. Het verschil van bebording hiervan 

in de gemeente Molenlanden en Alblasserdam en de handhaving van de maatregelen. 
M. Japenga In behandeling. 



19-9-2023 Cie B & Sl Raadsvoorstel 
Berging Hawker 
Typhoon Kortland

toezegging Wim van Krimpen (PvdA) heeft naast dit voorstel nog een verzoek om de eik, die  de  gemeente in dit kader geschonken wordt, 
bij de gedenkplaats te planten.  Daarnaast zou hij graag zien dat het gehele "bos", maar zeker het gedeelte waar het 
monument staat, beter onderhouden zou gaan worden en dat de gemeente enkele zitbanken in het bos plaatst. 
Portefeuillehouder Boersma zegt toe om deze suggesties te bekijken en dat het gesprek wordt aangegaan met de beheerder 
van dit gedeelte, Staats Bosbeheer.  

J.W. Boersma Gesprekken met Staatsbosbeheer lopen. 

4-7-2023 Raad PPN 2024 Motie Overwegende dat:
• alle partijen uit de gemeenteraad hun zorgen hebben geuit over de teruglopende verkiezingsopkomst;
• op verschillende manieren blijkt dat inwoners de aansluiting met het lokaal bestuur verliezen.
Constaterende dat: • ondanks deze gedeelde zorgen, we nog geen concrete acties hebben ondernomen;
• de cursus die in aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen van 2022 werd
georganiseerd, goed is gewaardeerd. 6/8
Roept de raad op om:
• jaarlijks de cursus actief in de politiek aan te bieden aan alle inwoners van Alblasserdam (jong én oud).

Griffie .

4-7-2023 Raad PPN 2024 Motie Overwegende dat:
• alle partijen uit de gemeenteraad hun zorgen hebben geuit over de teruglopende
verkiezingsopkomst;
• op verschillende manieren blijkt dat inwoners de aansluiting met het lokaal bestuur
verliezen.
Constaterende dat:
• ondanks deze gedeelde zorgen, we nog geen concrete acties hebben ondernomen.
Roept het college en de raad op om:
• jaarlijks met de groepen 7 van elk van de basisscholen in Alblasserdam een
debatwedstrijd te organiseren in de raadzaal, onder voorzitterschap van een lid van
de raad of het college, waarbij ouders en andere belangstellenden als publiek
worden uitgenodigd;
• de leerlingen op dit debat voor te bereiden, bijvoorbeeld door het geven van een
gastles in de klas;
• de debatwedstrijd in de raadzaal in te leiden met

M. de Deugd We zijn in overleg met onderwijs en 
Jeugdpunt om dit vorm te geven.

4-7-2023 Raad PPN 2024 Toezegging De wethouder zegt toe dat voor de begrotingsbehandeling er concrete indicatoren zijn over het Brughuis. M. de Deugd Afgehandeld. Monitor Brughuis is 
gedeeld met de Raad tijdens het 
raadsbezoek aan Het Brughuis in 

oktober.



4-7-2023 Raad Rvst PPN Motie MOTIE - Installeren klankbordgroep gehandicapten (PvdA, CDA)
Constaterende dat:
Sinds 2016 geldt het VN-verdrag handicap in Nederland,
Het VN verdrag is geldig gemaakt met een 2 tal aangenomen wetten; de wet gelijke behandeling van mensen met een 
handicap of chronische ziekte (Wgbh/cz) en de kieswet die stelt dat de kieslokaal en het stemmen voor een gehandicapte 
bereikbaar moeten zijn. 
Mensen met een handicap kunnen niet altijd meedoen in de samenleving,
Artikel 1 van de grondwet is dit jaar uitgebreid met een non-discriminatiegrond voor handicap (en seksuele gerichtheid) 
In Alblasserdam is nog onvoldoende aandacht voor de bereikbaarheid van de gehandicapten bij zowel gemeente als de 
burgers.
 Overwegende:
Er wordt onvoldoende gebruik gemaakt van de kennis en ervaring van de gehandicapten op het gebied van bereikbaarheid;
Deze groep wil graag een positieve bijdrage geven vanuit hun ervaringen in de buitenruimte;
Aanpassingen in de buitenruimte kunnen vaak redelijk goedkoop en snel uitgevoerd worden;
Bij reconstructie van een buurt of straat kan de kennis van de gehandicapten in de ontwerpfase mee worden genomen, 
hierdoor kunnen aanzienlijke kosten worden bespaard door het in één keer goed te doen;
De samenstelling van de bijeenkomsten, een klankbordgroep bestaande uit gehandicapten welke worden aangehoord door 
uitvoerende en beleidsmakers van de gemeente Alblasserdam een zeer directe en nuttige wijze is van participatie. 
Verzoekt het college:
Twee maal per jaar een klankbord-ontmoeting te organiseren waarbij buitendienst, beleidsambtenaren en wethouder(s) in 
gesprek gaan over de bereikbaarheid in Alblasserdam;
De klankbord ontmoeting gehandicapten voor alle geïnteresseerde gehandicapten en of verzorger open te stellen;
Alle burgers van Alblasserdam te voorzien van informatie over hoe een gehandicapte de buitenruimte kan ervaren door het 
achteloos handelen van de burger;
Elke 3 december, UN wereld gehandicapten dag, een actie te ontplooien die de burger bewust maken van de noodzaak van 
een goede bereikbaarheid voor een gehandicapte.
 En gaat over tot de orde van de dag.

M. Japenga Klankgroepbord is ambtelijk in vorming. 
Een eerste overleg met de  externe 

partners wordt begin december 
verwacht. Na deze kennismaking zullen 

de vaste, halfjaarlijkse, 
overlegmomenten worden ingepland. 

Hierbij zal dan ook de wethouder 
aansluiten.

4-7-2023 Raad Rvst PPN Motie Motie Eenmalige verlaging woonlasten (VVD, CDA, D66, CU) Overwegende dat:
De woonlasten in Alblasserdam bestaan uit de onroerendzaakbelasting, de afvalstoffenheffing en de rioolheffing;
De woonlasten voor inwoners in het afgelopen jaar zijn gestegen en dat daarnaast het kostenniveau van onze inwoners door 
de toenemende inflatie überhaupt fors is toegenomen; 
De woonlasten van de gemeente Alblasserdam zich ontwikkelen richting het landelijk gemiddelde teneinde onze 
voorzieningen in stand te houden;
De begroting van 2023 een eenmalige tegemoetkoming van €75 per huishouden bevatte die de noodzakelijke 
woonlastenverhoging compenseerde;
 Verzoekt het college om:
In de begroting 2024 compensatie op te nemen voor inwoners voor de gestegen woonlasten;
Deze compensatie te dekken uit het overschot 2022 wat in de algemene reserve gaat;
Deze compensatie een bedrag van €40 te laten zijn om zo toe te groeien naar de uiteindelijke woonlasten in Alblasserdam. 
 En gaat over tot de orde van de dag.
Getekend door Herman Verweij (VVD), Arco Strop (CDA), Jacco Schook (D66), Jako Sterrenburg (CU)

J.R. Pardo Afgehandeld 7 november 2024. 
Begroting 2024 is vastgesteld en er is 

kennis genomen van het mjp 2025-2027; 
investeringsbudgetten voor 24 zijn 

aangemerkt als a krediet, zoals 
opgenomen in het investeringsplan 2024-
2027, te autoriseren; de richtinggevende 
principes zoals opgenomen in paragraaf 
keuzes maken zijn vastgesteld en in 24 

komt er een eenmalige tegemoetkoming 
van 40 euro per hh. Precies het besluit is 
genomen. Uitvoering vindt dan plaats bij 

het opleggen van de aanslagen door 
SVHW. Dat is over een paar maanden. 



20-6-2023 Raad Vreemd orde aan 
de dag

Motie Overwegende dat:
De Onderzoeksraad voor Veiligheid op 13 april een rapport gepubliceerd heeft met als conclusie dat de gezondheid van 
omwonenden van industrie een betere bescherming verdient door bedrijven, lokale overheden en omgevingsdiensten. Een 
van de onderzochte bedrijven is Chemours.
• Voor omwonenden telt wat de gevolgen zijn van de blootstelling aan schadelijke stoffen van uitstoot. Deze blootstelling 
moet volgens de Raad vertrekpunt zijn voor alle partijen. Dit is extra belangrijk bij stoffen die niet natuurlijk afbreken in de 
omgeving want die blootstelling kan lang voortduren. Dat betekent dat vaker en meer systematisch moet worden vastgesteld 
waaraan omwonenden precies worden blootgesteld en welke gezondheidsrisico’s dat met zich meebrengt.
• De gemeenten Dordrecht, Sliedrecht Papendrecht en Molenlanden het bedrijf DuPont/ Chemours aansprakelijk hebben 
gesteld voor de vervuiling, de uitstoot van PFAS op onze leefomgeving. Een uitspraak van de rechter wordt verwacht op 27 
september.
• Uit de uitzending van Zembla , onderzoek door de pers ( NRC ) gebleken is dat DuPont/Chemours al jaren geleden op de 
hoogte was van de gevaren van PFAS. 
• Deze stoffen PFAS en GenX niet thuis horen in het milieu, niet in ons water niet in onze bodem en niet in ons voedsel.
Verzoekt het college om:
• Te onderzoeken op welke gronden Alblasserdam zelf Du Pont/ Chemours aansprakelijk kan stellen voor de schade ontstaan 
door de vervuiling met PFAS en Gen X. De uitspraak van de rechter in de aansprakelijkheidsstelling van DuPont/Chemours door 
Dordrecht, Papendrecht Sliedrecht en Molenlanden kan daarbij een rol spelen.
• In het overleg met de omgevingsdienst van de provincie Zuid Holland alles in het werk te stellen om de uitstoot van GenX 
door Chemours op 0% te krijgen.

De Raad wordt begin oktober 
geinformeerd over de stand van zaken

20-6-2023 Raad Verordening 
WMO

Motie Constaterende dat: De verordening maatschappelijke ondersteuning Alblasserdam maakt melding van Artikel 4.8.2 van een 
maximaal aantal kilometers. Er wordt voorgesteld de regeling van toepassing te laten zijn voor cliënten die nu gebruik maken 
van de vergoeding voor eigen auto. De motivatie hierbij is dat deze vervoerskosten onderdeel zouden zijn van de algemeen 
gebruikelijke kosten die bij een regulier huishouden horen.
In de beantwoording naar aanleiding van de inbreng van de Regionale Adviesraad WMO Drechtsteden, die adviseert de 
maatregel niet in te laten gaan, stelt de SDD: "Gezien de geringe doelgroep, de zware problematiek én de onevenredig zware 
impact die deze maatregel zou hebben, willen we meegaan in uw advies en een vervoersvergoeding voor deze groep in stand 
houden." Vervolgens stelt de SDD een aanzienlijke verslechtering voor van de regeling.
Overwegende dat:
 •De indicering voor vergoeding voor gebruik van een eigen auto niet veel voorkomt;
 •Het hier veelal dure aangescha e rolstoelbussen betre , aangescha  voor een kind of jong volwassene die veelal handelings 

intensieve begeleiding nodig heeft;
 •De cliënt niet in een gewone taxi vervoerd kan worden;
 •De cliënt al jd begeleiding nodig hee ;
 •Het advies van de Regionale Adviesraad Drechteden ook aangee  deze regeling terug te draaien naar de oude situa e en 

derhalve ook geen maximale kilometers
(1500 km per jaar} te hanteren
Van mening zijnde dat; 
 •De gestelde 1500 kilometer per jaar een aanslag is op de vrijheid van func oneren van de geïndiceerde en deze regel niet gold 

in de oude situatie
 •Bij een dagelijks schoolbezoek in bijvoorbeeld Ro erdam of Dordrecht en regelma ge bezoeken van medisch specialisten de 

maximaal 1500 kilometer na slechts twee a drie maanden verbruikt zal zijn.
(Alblasserdam - Rotterdam w 255 dagen per jaar is 34 km per dag is 722 km per maand I Alblasserdam - Dordrecht w 255 dagen 
per jaar is 28 kilometer per dag is 595 kilometer per maand);
 •Alterna eve mogelijkheden van vervoer moeilijk zal zijn en zeer kostbaar uit zal vallen, denk hier aan leerlingen vervoer of 

Drecht-Hopper;
 •De Drechtsteden Hopper onvoldoende func oneert doordat Stroomlijn de organisa e niet op een goed kwalita ef pijl weet te 

brengen:

M. de Deugd Afgehandeld. Zijn hamerstukken in de 
Raad van 3 oktober. 



20-6-2023 Raad Verordening 
WMO

Motie  •Een WMO indica e voor onbepaalde jd de inwoners, gemeente en CAK veel administra eve rompslomp en jd scheelt;
 •De aanvraag voor verlening van de WMO indica e voor de aanvrager daarnaast een flinke belas ng is en voor veel stress 

zorgt;
 •Deze stress gaat er met name over, dat de aanvrager steeds zijn/haar verhaal moet vertellen/ herbeleven en tevens in 

onzekerheid zit of een indicatie opnieuw wordt verlengd en op welke wijze;
 •De situa e en gesteldheid van de geïndiceerde in de jd, 95% van de gevallen alleen maar achteruit zal gaan.                                                                                                                                                                                         

Van mening zijnde dat:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
 •Het bestuur inzet op het verhogen van vertrouwen van onze inwoners;
 •Vertrouwen wensen en vertrouwen geven, hand in hand gaan;
 •Inwoners niet als poten eel fraudeur benaderd dienen te worden;
 •De beperking waarop een reeds afgegeven WMO-indica e is gebaseerd, niet beter doorgaans zelfs slechter kan worden;                                                                                                                                                                        
 •Ervan uitgaande dat degene die de indica e doet, dermate kennis van zaken hee /moet hebben om te kunnen beoordelen of 

een aanvraag voor onbepaalde tijd gerechtvaardigd is;
 •De aanvrager bij verslechtering, zelf een melding voor meer/hogere voorziening kan inze en;
 •De Hulpvraag sturend zou moeten zijn en niet een administra eve regel;                                                                                                                                                                                                                                                      

Roept het college op om:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
Indicaties via een passende beschikking in te voeren en zover deze al wordt gehanteerd officieel te maken. Hierbij het landelijk 
beleid aan te sluiten;
 •Dit voor Alblasserdam in te voeren, een regeling voor mensen met een stabiele levenslange en/of levens brede beperking - 

waarbij niet onnodig gevraagd wordt om herhaaldelijk aan te tonen dat hun situatie ongewijzigd is, inclusief een desgewenst 

M. de Deugd Afgehandeld. Zijn hamerstukken in de 
Raad van 3 oktober. 

20-6-2023 Raad Uitvoering 
transferium 
Kinderdijk

Motie  •de realisa e van een Transferium voor het Wereld Erfgoed Kinderdijk (WEK) “onder oprit brug over de Noord” bijdraagt aan de 
doelstellingen die door de raad zijn vastgesteld;
 •deze doelstellingen met name betrekking hebben op het verkeer, zo kan de hoeveelheid verkeer over de dijk van 

Alblasserdam naar Kinderdijk worden beperkt, wordt de overlast van parkeren aan de dijk en in de omgeving van het WEK 
beperkt en wordt een gemakkelijk te bereiken beginpunt gecreëerd voor een bezoek aan het WEK. (Raadsvoorstel 14 
december 2021)
 •de kosten voor de realisa e van een transferium middels een huurovereenkomst worden betaald door de SWEK
 •het uitvoeringskrediet wordt aangevraagd via dit raadsvoorstel voordat de randvoorwaarden (zoals een sluitende business 

case) zijn ingevuld
Verzoekt het college om, voordat de investering daadwerkelijk wordt gedaan:
 •een sluitende exploita e business case te maken voor het transferium door het SWEK. Deze business case moet posi ef en 

realistisch zijn; ook zonder de bijdrage uit de verhuur van een deel van de parkeerplaatsen aan Fokker

J.R. Pardo Q4-2023 wordt businesscase 
opgeleverd. 

18-4-2023 Cie GG Rv actualisatie 
GREX

Toezegging De technische vragen omvang van het weerstandsvermogen en de risicoparagraaf schriftelijk te beantwoorden J.R. Pardo Afgehandeld. Deze vragen zijn 
beantwoord en betrokken bij de 

behandeling van het voorstel in de 
raadsvergadering van 16 mei 2023.



28-3-2023 Raad Rib Flexwoningen Motie De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 28 maart 2023,
Gehoord de beraadslaging:
Overwegende dat:
• Er in de directe omgeving van de locatie zorgen leven over de komst van de flexwoningen;
• Bewoners van de buurt belangrijk zijn bij het gezamenlijk signaleren en oplossen van eventuele problemen;
• Het betrekken van de buurt bijdraagt aan de leefbaarheid en het welzijn van de bewoners;
• Dit past bij de buurtaanpak die dit college voor ogen heeft;
Constaterende dat:
• Een beheerscommissie waarin direct omwonenden, de gemeente en Woonkracht 10 zijn vertegenwoordigd een effectief 
middel kan zijn om betrokkenheid te
organiseren en de sociale cohesie en leefbaarheid in de directe omgeving te bevorderen;
Verzoekt het college:
• Om een beheerscommissie in te stellen waarin in ieder geval direct omwonenden,
de gemeente en Woonkracht 10 zijn vertegenwoordigd;
• Om de beheerscommissie de opdracht te geven om gedurende het gehele traject (sloop van de school, plaatsing 
flexwoningen, operationeel zijn en afbraak)
3/6 gezamenlijk eventuele problemen of knelpunten in de buurt te signaleren, te voorkomen en te verhelpen en de sociale 
cohesie te bevorderen;
• Om de beheerscommissie ondersteuning te geven die nodig is om deze taken naar behoren uit te voeren;
En gaat over tot de orde van de dag.

M. de Deugd Afgehandeld wordt door 
klankbordgroep meegnomen na 

oplevering.

14-3-2023 Cie GG Rvst 
Duurzaamheidsag
enda 2023-2026

Toezegging Wethouder Japenga zegt toe om binnen een maand met een ambitieplan voor dit jaar te komen. M. Japenga Afgehandeld. Aangeleverd voor de raad 
van 20 juni 2023 onder de naam 

Concretisering jaarplan duurzaamheid 
2023.

14-2-2023 Raad Rvst 
Overeenkomst 
geldlening GR 
Souburgh

toezegging Liquiditeitsplanning wordt opgesteld. Indien zich additionele risico's voordoen dan zal de pfh de raad hierover informeren. J.R. Pardo .

24-1-2023 Raad Rookvrije sport- 
en speelvelden

Motie  •Roken en meeroken slecht is voor de gezondheid;
 •Een rookverbod op schoolpleinen al sinds 1 augustus 2020 van kracht is; 
 •Het Na onaal Preven eakkoord zich onder andere richt op het terugdringen van roken;
 •Wij schoolpleinen, spor erreinen en speelterreinen veilig, rookvrij en schoon willen houden om kinderen de gelegenheid te 

bieden veel, veilig en rookvrij buiten te kunnen spelen;
 •De gemeente een rol kan spelen om opgroeiende kinderen te beschermen tegen tabaksrook en de verleiding om te gaan 

roken.
Constateert dat:
 •Roken niet past bij een sport- en speelplek voor kinderen;
 •Er in Alblasserdam een aantal spor erreinen gedeeltelijk rookvrij zijn; 
 •Een rookvrije sport- en speelplek kinderen een veilige omgeving biedt waarin zij zich kunnen ontwikkelen in goede 

gezondheid;
 •Rookvrije spor erreinen en speelplekken bijdragen aan “een fit en groen dorp in de polder”.

Verzoekt het college:
 •Alle gemeentelijke speelplekken rookvrij te maken, 
 •Zich in te ze en om alle overige openbare spor erreinen en speelplekken waar kinderen verblijven volledig rookvrij te maken,

M. de Deugd Gestart. In maart 2023 is er een mail 
gestuurd naar de sportclubs. Via deze 
mail wordt sportclubs de mogelijkheid 
geboden om een 'rookvrij' bord aan te 

schaffen. Voor binnensportclubs kon dit 
gratis tot 1 april 2023. Voor 

buitensportclubs kan dat nog steeds via: 
http://www.rookvrijterrein.nl/i/gratis-
borden-buitensport. Daarnaast gaat de 

jogg-regiseur aan de slag met dit 
onderwerp, in samenwerking met 

buitenruimte.  De uitvoering van de 
rookvrij-maatregelen bij speelplaatsen 

valt binnen de uitvoering van het 
investeringsmodel verbetering kwaliteit 

van de buitenruimte



8-12-2022 Cie B en Sl Rvst herijking 
schuldhulpverleni
ng 21-24

toezegging Er komt een Bio over een 1 jaar met de SDD waar mogelijk ook cijfers bij betrokken. M. de Deugd Dit komt in de bio aan het einde van het 
jaar (december 2023) aan de orde. 

Inhoud Bio is armoedebeleid, waarbij 
schuldhulpverlening een belangrijk 

onderdeel is. Tevens zullen er cijfers 
worden verstrekt van SDD en lokale 

partijen.

18-10-2022 Cie B en Sl Rvst Deelnemen 
aan de regionale 
bezwaarschriftenc
ommissie

toezegging De portefeuillehouder wordt gevraagd om een passende oplossing te zoeken voor die specifieke situaties waarbij 
bezwaarmakers niet mobiel genoeg zijn om naar de regionale bezwarencommissie toe te gaan. Portefeuillehouder Paans zegt 
toe deze laatste kwestie onder de aandacht te brengen bij de bezwaarschriftencommissie. Tevens zegt hij toe dat er een 
evaluatie komt bij het einde van deze collegeperiode. Daarnaast zal er in de tussentijdse verantwoording van het 
collegeprogramma  twee indicatoren worden opgenomen, te weten: Tevredenheid gehoorde bezwaarmakers en de 
tevredenheid behandeling door bezwaarschriftencommissie.

J.W. Boersma Afgerond. De kwestie is besproken met 
de ambtelijke begeleiding van de 

commissie. Voor inwoners die echt niet 
kunnen reizen zal op dat moment 

worden gezocht naar een maatwerk 
oplossing. In eerste instantie wordt 
gekeken naar een digitale oplossing, 

maar het is ook mogelijk dat de 
commissie een keer op een andere 

18-10-2022 Cie GG Rvst Vaststelling 
erfgoedverordeni
ng Al'dam 2022

toezegging Wethouder De Deugd zegt een evaluatie toe van de verordening toe, maar data kunnen daaraan nog niet worden gehangen 
omdat nog
onduidelijk is wat de ingangsdatum wordt.

M. de Deugd De datum van de inwerkingtreding van 
de Omgevingswet is 1 januari 2024. Dit is 

tevens de ingangsdatum van de 
verordening. Er kan dan na 1 of 2 jaar 

een evaluatie plaatsvinden.
13-9-2022 Cie GG Rvst vaststellen 

Nota Ruimtelijke 
kwaliteit

toezegging De wethouder zegt toe dat de nota wordt terug getrokken en geoptimaliseerd en zal de nota voor 1 januari 2023 terug brengen 
in de raad.

F.C. de Gier In behandeling; naar verwachting najaar 
2023.

21-6-2022 Raads-
vergadering

Rvst 
Alcoholverordeni
ng Al'dam 2022

Motie De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 21 juni 2022;
Gehoord de beraadslagingen;
Overwegende dat:

 ●Er een nieuwe Alcoholwet en lokale Alcoholverordening zal ingaan,
 ●Deze Alcoholverordening excessief alcoholgebruik dient te ontmoedigen,
 ●Deze Alcoholverordening nieuwe regels bevat,
 ●Alsmede valse concurren e door paracommerciële instellingen naar reguliere horeca tegen dient te gaan.
 ●Dat er geen actueel preven e en Handhavingsplan Alcohol 2022 -2026 aanwezig is in de Gemeente Alblasserdam.
 ●Dat er conform ar kel 43a Alcoholwet een Preven e en Handhavingsplan uiterlijk 6 maanden na het vaststellen van de 

Alcoholverordening gereed te hebben.
 ●Dat de gemeente juridisch, educa ef, preven ef en repressief regisseur van het lokale alcoholbeleid.

Is van mening dat:
 ●Om een goede start van deze verordening te bewerkstellen een goede communica e essen eel  is
 ●Dat een goede communica e de draagkracht en het welslagen van deze Alcoholwet en verordening ten goede zal komen

Roept het college op:
Een Preventie en Handhavingsplan Alcohol 2022-2026 voor april 2023 gereed te hebben.
Hierin te voorzien in een goed communicatieplan om de betreffende instellingen, verenigingen en bedrijven die onder deze 
Alcoholverordening vallen een goede start te geven en het welslagen van de uitvoering hiervan te borgen.
Over het Preventie en Handhavingsplan  uitvoering verslag te doen aan de raad, dit voor het opstellen van de nieuwe APV in 
het jaar 2023 ;

J.W. Boersma Afgehandeld. Vooruitlopend op het nog 
op te stellen gezondheidsbeleid heeft 

het college een preventie- en 
handhavingsplan vastgesteld op 4 april 

2023. Deze is met een rib ter 
kennisname naar de raad gestuurd en 
dient als input voor het op te stellen 

gezondheidsbeleid (Q4 2023)

21-6-2022 Raads-
vergadering

Actualiteiten Memo De voorzitter zegt toe dat er een memo of rib volgt ter afsluiting van het dossier Rendant J.W. Boersma In voorbereiding



15-2-2022 Cie 
Grondgebied

Rondvraag toez Wethouder Kraijo informeert de raad zodra er een aangepast plan is t.a.v. Project Biggelmee en hierover een stelling is 
ingenomen. 

F.C. de Gier Aangepast plan is besproken in 
commissieronde december. De 
opgehaalde opmerkingen en 
bevindingen worden verwerkt en t.z.t. 
opnieuw aangeboden.

15-2-2022 Cie 
Grondgebied

RIB n.a.v. moties 
Zelfbewonings-
plicht en Voor-
keursregeling

toez De wethouder zegt toe om na te gaan hoeveel woningen in nieuwbouw-projecten worden verstrekt aan Alblasserdammers. De 
door de VVD gestelde vragen worden schriftelijk beantwoord. De wethouder informeert de raad als er een overeenkomst met 
model is gekozen in samenspraak met de ontwikkelaar. 

F.C. de Gier Moties worden verwerkt in nieuwe 
woonvisie. In 2022 geen 
nieuwbouwwoningen opgeleverd.

1-2-2022 Raads-
vergadering

Rvst 
Rekenkamerrapp
ort onderzoek 
naar de 
doeltreffendheid 
van preventie in 
het 

raadsbesluit Het college van B&W opdracht te geven om de raad voor het einde van het jaar te informeren over de opvolging van de 
aanbevelingen uit het rekenkamerrapport.

M. de Deugd Uitgevoerd. In de BIO van 7 maart is 
tevens de opvolging van de 
aanbevelingen uit het 
rekenkamerrapport aan de orde 
gekomen.

27-1-2022 Cie Bestuur & 
Samenleving

Rib 
Gehandicapten 
parkeren

toez Wethouder Jongmans zegt toe: a. te gaan praten over versnelling van de doorlooptijd van de advisering door Argonaut; b. te 
bezien of het verschil tussen het al dan niet aanwezig zijn van een parkeerplaats, anders kan; c. te bezien of sommige 
categorieën van aanvragers wellicht uitgezonderd kunnen worden van de medische keuring; d. de op de website genoemde 
prijzen cq tekst op juistheid te laten verifiëren. 

M. Japenga Uitgevoerd. N.b. Doorlooptijden zijn 
inmiddels normaal.

27-1-2022 Cie 
Grondgebied

Rvst Opgang 
Nedersassen

toez De wethouder zegt toe dat er in de verdere uitwerking wordt gekeken naar de mogelijkheden voor snelheidsvermindering M. Japenga Wordt meegenomen in ontwerp

27-1-2022 Cie 
Grondgebied

Rvst Oost 
Kinderdijk 209

toez De resultaten van het aanvullend onderzoek naar de bodemvervuiling, na de sloop, wordt gedeeld met de raad F.C. de Gier Project is in behandeling bij RvS.

27-1-2022 Cie 
Grondgebied

Rvst Oost 
Kinderdijk 209

toez De toezegging wordt gedaan dat de vormgeving van de dijk en de ontsluiting (plateau) daarvan in samenspraak met de 
omwonenden gemaakt zal worden. Voordat de bouwvergunning wordt verleend zal er een plan langs de raad gaan met hierin 
hoe de participatie is vormgegeven en wat de uitkomsten hiervan waren.

F.C. de Gier Project ligt bij RvS. Afhankelijk van 
initiatiefnemer.



30-nov-21 Raads-
vergadering

Motie vreemd ad 
orde vd dag 
Zelfbewonings- 
plicht

Motie De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 30 november 2021  gehoord de beraadslaging; overwegende: 
• dat de wooncrisis ook in Alblasserdam tot gevolg heeft dat er een tekort is aan (betaalbare) woningen in nagenoeg elk 
segment, • dat het gebrek aan (betaalbare) woningen in ons dorp tot gevolg heeft dat ouderen geen andere keus hebben dan 
te blijven wonen in huizen die feitelijk niet meer passen en jongeren als starter op de woningmarkt geen mogelijkheden 
hebben zich zelfstandig te vestigen of hieRvstoor ons dorp moeten verlaten, • dat de wooncrisis schrijnende situaties met zich 
meebrengt en om onorthodoxe maatregelen en ingrijpen vraagt, • dat de raad hiervoor al eerder unaniem een motie heeft 
gesteund om eigen inwoners voorrang te geven bij nieuwbouwprojecten, • dat nieuwbouwplannen naar verwachting slechts 
voor een deel een oplossing voor de schaarste aan woningen zullen bieden en dit dus ook om maatregelen vraagt ten aanzien 
van de bestaande woningvoorraad in ons dorp, • dat het opkopen en verhuren van (nieuwe en bestaande) woningen 
normaliter een volstrekt legitieme activiteit is en ook in een behoefte op de markt voorziet, • dat bij de huidige schaarste op de 
woningmarkt het opkopen en verhuren van woningen de prijzen verder opdrijft en daarmee bijdraagt aan het tekort aan 
betaalbare en beschikbare woningen, • dat al meerdere omliggende gemeenten ter voorkoming hiervan een 
zelfbewoningsplicht hebben ingevoerd, • dat het gebrek aan betaalbare woningen en voorkoming van het ‘waterbed-effect’ 
nu snel handelen vraagt, Verzoekt het college: • zo snel mogelijk met een raadsvoorstel te komen voor het instellen van 
zelfbewoningsplicht voor bestaande- en nieuwbouwwoningen in Alblasserdam met een WOZ waarde tot 400 000 euro;  • te 

F.C. de Gier Stand van zaken via RIB in Cie 
Grondgebied 15/2 en Raad 22/2/22. 
Moties worden verwerkt in nieuwe 
woonzorgvisie. Deze toezegging in 
samenhang zien met de toezegging 15-2-
22 RIB Zelfbewoningsplicht en met 
motie 28-9-2021 Voorrang toewijzing 
woningen aan Alblasserdammers. De 
gemeenteraad heeft op 27 september 
2022 de Opkoopbescherming 
vastgesteld. De Opkoopbescherming 
geldt voor bestaande koopwoningen. De 
Raad wordt periodiek via RIB 
geinformeerd. 

23-nov-21 Cie 
Grondgebied

Rvst vaststellen 
bestemminsplan 
CKC locatie

Toezegging De wethouder zegt toe dat er gekeken zal worden om in de sociale huurtoewijzing te onderzoeken of het mogelijk is om 
Alblasserdammers voorrang te geven bij het toewijzen van nieuwe woningen waaronder op het CKC terrein, met als doel om 
de doorstroming op de huizenmarkt te stimuleren

F.C. de Gier Toezegging staat los van BP procedure 
CKC. Hangt af van behandeling in de 
Tweede Kamer. Verwachting is dat dit 
pas 1 juli 2023 wordt behandeld. Deze 
voorrangsregeling gaat dan geregeld 
owrden in de Huisvestingwet en wordt 
een instrument waarbij een gemeente 
zelf beslist of ze dit instrument wil gaan 
gebruiken. Dit moet geregeld worden in 
de Huisvestingsverordening.

9-nov-21 Begrotingsraad Rvst Begroting 
2022

Toezegging Wethouder Jongmans zegt toe na te gaan of een bezoek aan het bedrijf Peute mogelijk is. J.R. Pardo Reactie ontvangen; datum wordt 
gepland iom griffie

28-sep-21 Raads-
vergadering

Definitieve 
aanwijzing Wvg

Toezegging Wethouder Kraijo zegt een periodieke terugkoppeling van de stand van zaken rond de Wet voorkeursrecht gemeenten toe (ten 
minste 1x per half jaar)

F.C. de Gier Afgehandeld. Raad is in de Bio van 29 
mei 2023 bijgepraat (Presenatie Poort 
aan de Noord, onderdeel Ruigenhil)



28-sep-21 Raads-
vergadering

Motie vreemd ad 
orde vd dag 
Voorrang 
toewijzing 
woningen aan 
Alblasser-
dammers

Motie De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 28 september 2021, gehoord de beraadslaging; Overwegende 
dat: *Er een forse krapte op de woningmarkt is waardoor onze inwoners moeilijk aan een woning kunnen komen; *Dit geldt 
voor zowel koop- als huurwoningen; *Zeker voor de starters het op dit moment bijna onmogelijk is om een eigen woning te 
kopen of te huren; *Er de nodige woningbouwprojecten in Alblasserdam dit najaar of komend jaar in ontwikkeling komen; 
*Met de projectontwikkelaars of woningbouwcorporatie nog afspraken over ontwikkeling e.d. gemaakt moeten worden; is van 
mening dat: *Dat onze eigen inwoners mee moeten kunnen profiteren van het aanbod aan nieuwbouwwoningen in 
Alblasserdam; *Dat dit de doorstroom van zowel koop- als huurwoningen in ons dorp bevordert; *Daardoor nog meer 
Alblasserdamse inwoners, waaronder ook starters, een grotere kans krijgen op een betaalbare huur- of koopwoning; *Dit te 
bereiken is door voor koop- en huurwoningen de eerste drie weken van inschrijving alleen voor Alblasserdamse inwoners open 
te stellen; Roept het college op: Om bij de lopende en in ontwikkeling komende woningbouwprojecten met de ontwikkelaar of 
woningcorporatie te bedingen dat Alblasserdam voorrang krijgen bij de toewijzing van of inschrijving op woningen; en gaat 
over tot de orde van de dag. Arjan Dekker (VVD).

F.C. de Gier Stand van zaken via RIB in Cie 
Grondgebied 15/2 en Raad 22/2/22 . 
Motie wordt verwerkt in nieuwe 
woonzorgvisie.

23-mrt-2021 RIB Burap SOJ 
dec 2020

SOJ analyse cijfers Toezegging Wethouder Verheij zegt toe dat wanneer er geen standaard rapportage komt vanuit de SOJ, hij een analyse op hoofdlijnen wil 
maken over het jaar 2020 in vergelijking tot de cijfers uit 2019 en welke duiding we daaraan moeten geven.Dit betreft niet 
alleen een inzicht in de groei van het aantal cliënten jeugdhulp, maar ook financieel. Ook wil de wethouder verdiepend kijken 
naar waar de mutaties zitten en wat de trends zijn. Deze raadsinformatiebrief zal dan zij de stukken worden betrokken.

J.R. Pardo Uitgevoerd. Presentatie in Bio 7 maart 
2023.

9-feb-2021 RIB 
Economisiche 
activiteiten in 
het algemeen 
belang 2020

Locatie vm 
brandweergarage 
Nic. Beetstraat.

Toezegging Wethouder Verheij zal de raad informeren omtrent evt voorgenomen wijziging in status van de voormalige brandweergarage 
aan de Nic. Beetsstraat. T.a.v. Participand was dat al eerder toegezegd. 

J.R. Pardo Wordt opgenomen in integrale visie 
maatschappelijk vastgoed. Q4-2023 


